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Referat HB-møde d. 23. maj 2024 kl. 19 i ”Huset” 

Deltagere:  

René Thor Olsen (RTO) - Henrik Persson (HP) - Jens Risum (JR) - Thomas Sørensen 

(TS) - Peter Svendsen (PS) - Vibeke Schmidt (VS) - Sebastian Kriegel Opstrup (SKO) - 

Brian Skov (BS) - Hanne Kryger (HK) - Peter Kjærgaard Kriegbaum (PKK) - Anders Lou 

Henriksen (ALH) – Erik Bahn (EB). 

Fraværende: Steen Kriegel Pedersen - Gunner Jensen - Bo de Fries - Erik Ørnskov -  

Philip Schwartz. 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referater: 

HB-mødet d. 15/11-23, FU-møder d. 30/1-24, 22/2-24, 

13/3-24 og 8/4-24. Alle referater blev godkendt uden bemærkninger. 

2. Status vedr. branden på sommerlejren: 

Der er rigtig god gang i den indvendige genopbygning, og vi følger det løbende og 

medvirker til hurtigt at få taget stilling til stort og småt i processen. 

Der har været en del udfordringer med kloakkerne, og det bliver dyrt for os. 

Jordvarmeanlægget er gravet ned, og forventes helt færdigt om 2-3 uger. 

Lejren forventes færdig i uge 37, og udlejning sker igen fra oktober 24. 

Der er indgået aftale med ny opsynsmand, Ole Schmidt, der bor i Frederikssund. 

Der var arbejdslejr i uge 19, hvor der blev ryddet op i mange ting.   

3. Økonomi: 

Renoveringen af sommerlejren bliver dyrere for os end budgetteret, og selv om vi 

holder meget igen på andre udgifter holder det samlede budget på -655 tkr. ikke. 

De samlede udgifter for CF i 2024 er anslået 1,3 million, hvoraf jordvarmeanlægget 

udgør 500.000 kr. Af hensyn til likviditeten betyder det at vi må sælge nogle 

værdipapirer. Men vi forsøger igen med ansøgninger til fonde mv. – og vi forsøger med 

en indsamling via boks i MobilePay med henvendelse til vores afdelingers medlemmer. 

Opkrævning af HA-kontingent, sendes ud ultimo juni til forfald ultimo juli. 

4. CF’s administration: 

Vi har stadig et udestående med forsvundne mails fra den gamle CF-mailadresse.  

5. Brugerbestyrelsen og KK: 

Vagns henvendelse til KK har resulteret i, at en stor del af manglerne pludselig er  

under udbedring. 

Vagtmændene er tildelt flere timer til opsyn, og der har ikke været nye eksempler på 

utryghed. Derimod er der blevet stjålet 26 beachbolde fra kassen på beachbanen. 

6. KFUMs brugsret i Emdrupparken: 

Intet nyt. 

7. ”Huset”: 

TS tjekker op på murer Emborg, så vi får repareret murværket. 

Kim Andreasen er tiltrådt som ny husforvalter. 

Nøglekort ordningen ligger stille lidt endnu pga. andre hastende opgaver. 



8. Caféen: 

Nyker stopper d. 30.juni 2024, der er afsked reception den 22 juni. 

Der har været 3 ansøgere, og ansættelsesudvalget forventer at skrive kontrakt med 

den nye forpagter i løbet af et par uger, så han kan starte ca. 1/8-24. 

9. Orientering fra afdelingerne: 

Fodbold afholder 125-års fødselsdag med et stort arrangement, som kører over hele 

lørdag d. 8/6-24. Ingen reception, men de ønsker sig flere unge medlemmer, specielt 

piger. 

Tennis kører godt, men lider under, at bane 3 og 4 endnu ikke er brugbare. 

Håndbolds begge førstehold rykkede ud af 3.division, men kvinderne får alligevel tildelt 

en plads igen i 3. division. Derimod mangler ungdomstrænere, især til de større piger. 

Håndbold har ikke fået de ansøgte tider i Ryparkhallen.  

10. Kommende HB-møder og generalforsamlingen 2025: 

Ikke aftalt nogle nye møder. 

11. Eventuelt: 

 Annette Landin er blevet hædret med årets ILDSJÆL i Dansk Håndbold Øst. Flot! 


